
Zápis ze 2. jednání VV HB
24. března 2024

Zápis ze 2. jednání výkonného

výboru Hnutí Brontosaurus

24. 3. 2024, Brno

Přítomni: Alena Konečná, Rozálie Jandová, Daniela Syrovátková, Martin Kadala, Diana
Hájková, Václav Havlíček
Hosté: Hana Rosová, Barbora Hubená, Ctibor Brančík
Omluveni: Tereza Loučková, Tereza Opravilová, Jan Křivonožka

VV HB je usnášeníschopný. Ke schválení návrhu jsou potřeba 4 hlasy pro, v případě
schvalování vnitřních předpisů a organizačních pokynů 6 hlasů pro.

(Během 2. jednání VV neproběhlo schvalování žádného návrhu.)

Zápis
Rada Hnutí Brontosaurus
Plánovaný program

Fungování VV v roce 2024
Setkání se zástupci a zástupkyněmi z KRK
Problematika problémových účastníků*ic na akcích

Zápis

Rada Hnutí Brontosaurus

Výkonný výbor prodiskutoval program Rady HB (v termínu 13. dubna v Halahoj, v Třebíči) a
její organizační zajištění.

Plánovaný program:
Pátek: neformální večer, příjezd, ubytovávání se, táborák
Sobota: jednání Rady HB (rámcový program níže) a večerní táborák, neformální veselení
Neděle: otevřené zasedání VV, možnost zasedání sekcí a pracovních skupin, týmovek atd.

Rámcový program sobotní Rady HB:
● Setkání článků a klubů a sdílení dobré praxe a výzev – co se ve článcích daří a co

naopak ne. Společně budeme brainstormovat o možných způsobech řešení. Otázky
k promyšlení před RHB:

a) jaká témata teď v článku řešíte?
b) co vám funguje?
c) co vám nefunguje, máte s něčím potíže?
d) jaké máte potřeby? (např. vybudování zázemí na lokalitě)
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● Vzdělávací blok pro organizátory*ky: psychická bezpečnost na akcích (jak pracovat s
problémovými účastníky*icemi)

a) oslovíme Konsent
● Vzdělávací blok (nejen) pro články: Jak přitáhnout lidi ke článku a na akce – jak na

funkční marketingovou komunikaci. (co mohou dělat články na úrovni svojí komunity
a akcí)

Fungování VV v roce 2024

Proběhla prezentace o kompetencích a fungování VV pro uvedení nováčků a oprášení
znalostí stávajících.

Byla domluvena podoba vzájemné komunikace a říjnový termín zasedání VV.

Setkání se zástupci a zástupkyněmi z KRK

Zástupci a zástupkyně VV a KRK se domluvili na vzájemné spolupráci a podobě vzájemné
komunikace. Proběhla domluva na tom, že VV během příprav zasedání bude zasílat
podklady také na KRK, aby jeho členstvo mohlo přidávat své podněty k projednání VV.

VV a KRK společně projednali nakonec nepředloženou žádost ZČ HB Modrý kámen o
převod majetku na VH 2024 ohledně možného postupu.

Problematika problémových účastníků*ic na akcích

VV a KRK projednali podněty ohledně problémových účastníků*ic a možnost vytvoření
blacklistu (a jeho fungování). Padl také návrh na vytvoření funkce ambasadora a/nebo
ambasadorky, na kterou se budou moci obracet účastníci*účastnice i organizátoři*rky s
podněty.
Diana Hájková do Rady HB zpracuje postup pro organizátorské týmy ohledně toho, co dělat,
když jim přijede na akci problémový účastník*ice.

Zapsala: Daniela Syrovátková
Ověřila: Alena Konečná


